
Z Á P I S č. 2 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 19. 5. 2025 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 204) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Jan Malysa, Romana Grosičová 
           
Omluvení členové Emil Vodák, Dominik Liberda  
Hosté  

 
Program: 
 

Úvod  

Předsedkyně komise p. Sekotová zahájila 2. jednání omluvou dvou nepřítomných členů a 
zahájila setkání prvním bodem programu. 

 

1. Dotace II. kolo 
Tajemník Komisi představil jednotlivé podané žádosti a konkrétní návrh rozdělení dotace 
za odbor. Komise následně každou žádost individuálně projednala. Omluvení členové se 
k jednotlivým žádostem vyjádřili Per rollam. U navržených částek dle návrhu OŠKS 
souhlasili všichni členové s jejich výší.  
 
U dotace žadatele pana Váni za TAJV, z.s. se komise jednohlasně shodla na neposkytnutí 
dotace. Jako důvod se členové shodli na zaměření podpory více na místní organizátory, 
kteří totožné akce již pořádají ve větším rozsahu a s efektivnější organizaci, než tomu bylo 
dle zkušeností s tímto realizátorem v předchozím období.  
 

 
2. Žádost Horolezci, z.s. 

Komise projednávala žádost klubu na podporu města ve věci skladování sportovního 
materiálu v rámci provozu Městské haly. Dle vyjádření jednotlivých členů řeší tuto 
problematiku dlouhodobě i další kluby a uživatelé haly (Basketbal, Florbal a další). 
 
Aktuálně je problematika nedostatečných prostor s rozvojem sportovních klubů a akcí 
v hale výraznější, kdy je hala termínově a kapacitně plně vytížená a sportovní náčiní je 
nutno ukládat v chodbách a v prostorách sloužících jako únikové.  
 
Členové komise konzultovali možné řešení určením současných prostor v hale. Vzhledem 
k vytížení šaten při turnajích nepřipadá členům komise vhodné tuto kapacitu ještě 
umenšovat. Členové zvažovali vytíženost místnosti pro první pomoc, která je dle norem 
nutná pouze pro konání velkých turnajů.  
 
Jako druhou možnost řešili členové komise vybudování externích skladových buněk za 
Halou.  
 



Komise navrhuje Radě města zabývat se touto problematikou.  
 

3. Corrency 
Tajemník představil komisi vývoj systému Corrency. Aktuálně bylo ke dni 19. 5. 2025 
čerpáno 137000,- od 94 rodin, kdy je v systému aktuálně registrováno 346 rodin. Ke 
zvýšenému čerpání došlo díky dřívějšímu termínu zahájení programu a možnosti uplatnit 
částku i na příměstské tábory a soustředění.  
 

4. Vzdělávání 
V rámci tohoto bodu řešili členové komise aktuální stav a situaci s vývojem situace na Mš 
Kalvodova, Zš Nábřežní a hřiště při Zš. Aktuálně se přidalo i řešení opravy střechy na Zš 
Nábřežní.  
 

5. Různé 
Vlaječky pro kluby – Garant komise přiblížil dotaz Basketbalového klubu, zda město 
nenechává vyrábět či nepřispívá finančně na výrobu vlaječek města za účelem propagace. 
Po basketbalových utkáních bývá zvykem předat si vlaječky na upomínku zápasu. Dle 
názoru členů komise je tato záležitost v kompetenci jednotlivých klubů a přispívá na to 
formou dotace na činnost.  
 
Oplocení fotbalového hřiště – Člen komise přiblížil problematiku nového umělého 
koberce na hřišti, kdy i z doporučení jiných klubů se zkušenostmi s tímto povrchem, je 
nutno toto hřiště dodatečně oplotit a zamezit tak vstupu veřejnosti. Při návštěvách 
občanů, kteří nejsou hráči, hrozí poškození povrchu. Aktuálně klub plánuje řešit situaci 
s odborem majetku a s Radou města.  
 
Multifunkční hřiště – Členové komise konzultovali s garantem vývoj situace u 
multifunkčního hřiště. Vzhledem k vytíženosti a využívání hřiště a doplácením města na 
provoz by komise ráda znala zhodnocení návštěvnosti hřiště za uplynulou sezonu. 
Zároveň garant komise potvrdil přípravy na úpravu zpevněného podkladu pro hřiště. 
Členové komise také hodnotili uplynulé letní období, kdy na hřišti nebylo možné 
v odpoledních hodinách trávit volný čas kvůli slunečnímu žáru, či jiným nepřízním počasí.  
 
Zhodnocení možnosti vyžití pro občany  – komise hodnotila aktuální sportovní vyžití pro 
občany a jejich děti ve městě. Po povodni již není možné navštěvovat hřiště na Nábřežní 
ulici. Zde, dle popisu členů, bylo hřiště plně využíváno i jednotlivými kluby pro tréninky. 
V létě bude také z důvodu rekonstrukce uzavřeno i Multifunkční hřiště. Dle názoru komise 
budou v následujícím období tato sportoviště velmi chybět. V této návaznosti by ráda 
komise také znala vývoj členů v klubech (zda je situace rostoucí, či klesající s dosavadní 
podporou). Tajemník pro následné setkání vyhotoví tuto statistiku. Komise také 
zhodnotila chybějící připravovanou Arénu sportů za viaduktem, kde by měla možnost 
vyžití i široká veřejnost z města.  
 
Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise bude následný termín stanoven začátkem září po shodě 
jednotlivých členů komise. Termín zajistí tajemník komise.  
 
 
Usnesení: 
 



Komise pro vzdělávání a sport doporučuje radě města schválit poskytnutí dotací 
z rozpočtu města na rok 2025 žadatelům v částkách uvedených v tabulkových 
přílohách. 
 
Komise pro vzdělávání a sport doporučuje radě města zabývat se problematikou 
nedostatečných skladových prostor pro sportovní vybavení v Městské hale. 
 
 
V Jeseníku dne 20. 5. 2025 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


